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We present data of the preliminary measurement of the two-photon η-meson production cross
section: e+e− → e+e−η(550). The measurements were carried out by the SND detector at the
VEPP-2000 collider in the energy range from 1 to 2 GeV; the integral luminosity of the order
of 0.5 fb−1 was used. The η meson was detected at the six-photon final state, without scattered
electrons registration. From the cross section of this process, we extract the two-photon η-meson
width. The experimental results obtained can be used to calculate the hadronic contribution to
the light-by-light scattering, to interpret the results of the muon anomalous magnetic moment
measurements, and to calculate the electromagnetic interaction constant at Z-boson mass scale.

Представлены данные предварительного измерения сечения двухфотонного рождения
η-мезона: e+e− → e+e−η(550). Измерения проводились детектором СНД на коллайдере
ВЭПП-2000 в интервале энергий от 1 до 2 ГэВ, использовалась интегральная светимость
порядка 0,5 фб−1. η-мезон регистрировался в шестифотонном конечном состоянии, без реги-
страции рассеянных электронов. Из сечения данного процесса извлекается двухфотонная ши-
рина η-мезона, также при регистрации одного из электронов имеется возможность измерения
зависимости формфактора η-мезона от виртуальности одного из фотонов. Полученные экспери-
ментальные результаты можно применять для расчета адронного вклада в рассеяние света на
свете и интерпретации результатов экспериментов по измерению величины аномального маг-
нитного момента мюона, а также для расчета константы электромагнитного взаимодействия на
массе Z-бозона.
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